

致： 扶輪中國 各社社長及秘書長

各位社长及秘书长们好,

鉴于地区对过去2周来使用ZOOM视讯软件的的顺畅测试不甚满意,经地区开会决定2022的地区虚拟年会改为腾讯会议软件. 地区虚拟年会预订于2022年**4月23日**下午**13:15**准时开始.由于腾讯会议的最大上线人数为**300**人,故请各位务必告知贵社社友准时上线,以免因为人数超过限额被拒.

此次会议时间为2小时,内容精彩,除有精彩的贵宾演讲外,还有扶轮基金及社员发展的中英文分组讨论,请大家切勿错过.以下是此次年会的链接资讯,我们下周六下午13:15线上见!

Dear Club President & Secretaries,

Considering that the mock testing of ZOOM in the past 2 weeks was far from satisfactory, the District decided to use **Tencent Meeting** (Voov) instead for Virtual District Conference 2022. The Virtual District Conference is scheduled to start at **13:15 on April 23, 2022**. As the maximum number of users of Tencent Meeting is **300**, please make sure to inform your members to join on time to avoid disappointment .

The conference will last for **two hours** with fascinating program. In addition to wonderful speech by guests, there will be two breakout chatrooms in English and Chinese respectively on **Rotary Foundation** and **Membership Development** .

Please do not miss the opportunity ! Below is the link information of the Conference. We will see you online next Saturday at 13:15 !



國際扶輪 中國地區 秘書長
District Secretary
Terry Lau



國際扶輪 地區年會 籌備主委
Organizing Committee Chair
Ian Cheng

扶輪中國邀請您參加腾讯会议Rotary China invite you to attend Tencent (Voov) Meeting:
会议主题/Topics: Rotary China District Virtual Conference 2022 扶輪中國地區虛擬年會
会议时间/Time: 2022/04/23 SAT 13:15-16:30 (Beijing Time) 中国标准时间-北京 週六

点击链接入会 , Please click below link to enter :

<https://meeting.tencent.com/dm/y8acl14qmVIR>

#腾讯会议/Meeting Number : 427-252-539

日期/Date: 2022-4-17